
Styrelsens svar till motion 1

Styrelsen undrar över skillnaden mellan punkt 3 och 4 och undrar vad som anordnas för alla
andra medlemmar i sektionen, som inte sitter på en förtroendevald post.

Styrelsen ser att det kan finnas en utmaning i att hitta flera ansvariga och engagerade, när vi
i nuläget ibland har svårt att hitta personer som är det.

Styrelsen ser både potential och risker med att dela upp Eventutskottet i två.
Fördelen med att ha två olika grupper är att respektive grupp kan rikta in sig på olika saker
och därmed nå fler medlemmar. Medlemmar kan gå med i det utskott som de intresserar sig
mest för.
Nackdelen med att ha två olika grupper är att det kan komma tillfällen där ena utskottet inte
har en ansvarig eller grupp och därmed lämnar det utskottet vilande.

Styrelsen funderar också kring hur det framtida Eventutskottet ska se ut och vilka event som
de bör, och inte bör hålla.

Styrelsen yrkar på

- Att mötet tar ställning till motionen.


